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 25/2/20 שהתקיימה בתאריך   ישיבת ועדת שכונות 

  ר הועדה"יו  –נוכחים: דרורה כהן 

 מזכירת הועדה  – זיוה גבאי מלכא 

  חברת ועדה -נטלי רודילר   

  ,נירה שרון חברת וועדה

 ,גיא מורדיאן חבר ועדה

  ,מירב עקיבא חברת ועדה 

  מזכירת אגף הרווחהמזל שגיא  

 שכונת רסקו קרית בן צבי  אורחים: 

 ,רבקה גרמה 

 דליה אטל  

  קרית שרת 

   ,ציפי חרפוף, יעל שמש 

  - עובדי עירייה 

  רחל ריינשטיין מנהלת המוזיאון לתולדות רעננה

 עופרה לייכטנטריט מנהלת המחלקה 

  לעבודה קהילתית אגף הרווחה 

 דיור ציבורי אגף הרווחה  שרית גאטס  

 בהתאם להזמנה  ועלהוהנושאים ש 

 פרויקטים ומיזמים קהילתיים

 שיתופי פעולה בין אגפים מענה לצרכים שכונתיים 

  דיור ציבורי

 שונות

 "שכונות בטעם של פעם" -דרורה

 .עם רחל וחלק מהתושבים  משותףמהשכונה ובתכנון    סיורים בשיתוף הארכיון העירוני. המקומות והתחנות נבנו עם פעילים

מההיסטוריה של רעננה.    במטרה להכיר את השכונות כחלק  "בזוית אחרת של השכונות  סיור חוויתי"  היוזמה  –  רחל ריינשטיין

 .םהטעמים ריחות צלילים ומנהגי 

 ,בן צבי .סיור ראשון יהיה לארגוני המתנדבים בעיר-סיור ראשון יהיה ברסקו 



 סיור בקרית שרת 

רים ומקומות מיוחדים בשכונה משנות החמישים. קרית שרת שכונה גדולה מעורבת מארצות פזורה שונים. ) סיור נוסף שלא  את

 ("היסטוריה וקולינריה "שייך לשכונות במתכונת שונה, קידום עסקים של עולים חדשים ברחוב אחוזה הסיור יכלול 

 . בחסות דרורה ורחל   –יהיה עם תושבי השכונה.   הסיורים

  בהמשך נשמח לצירופים נוספים

 אותנטיים לעיבוי וגיוון המיזם. התוכניות יגובשו עם נציגי התושבים   רעיונות מקוריים  להציע   דרורה מזמינה

שנים. לא הייתה פניה     יש הרגשה שקרית שרת נשכחה, אין דרכי תקשורת, אינטרנט באזור היא לא שודרגה  – גיא מורידאן 

ל לגבי תחבורה  "עיה. בימי הגשמים העזים בקרית שרת היו הרבה הפסקות חשמל יותר מכל העיר, כנלאף גורם לטיפול בב 

 .מבקש למסור שיש קבוצת ווטסאפ לנושא תחבורה – מבקש לדאוג לטפל בנושא.   "מטרופולין"ציבורית 

ונות למצוקה, הביאו נהגי  יש מצוקה ארצית של נהגים בחברות התחבורה בכלל ובמטרופולין בפרט. אחד הפתר – כהן  דרורה 

על מנת שיעבדו כנהגים    ה, לומדים כעת עברית באולפןטאוטובוס ממדינות אחרות )אוקראינה( , הם שוהים במרכז קלי

 בחברה. מענה למצוקה 

  .חושבת שיש לפנות לוועדת תנועה ולהסדיר את נושא התחבורה הציבורית – דליה אטל 

להעלות בעיות .לדוגמה תחבורה בקרית     שכונות , היא יכולה להיות סוג של פלטפורמה יש חשיבות גדולה לוועדת   – זיוה גבאי 

 . שרת

  .בעדיפות ראשונה   ותדאג שהנושאים יטופלו   תגיע לגורמים האחראיים בעירייה כגוף מייצג  דרורה: זו מטרת הוועדה . הוועדה

ונוכל לעזור בנושא    עם המחלקה לעבודה קהילתית  עופרה : מנהלת עבודה קהילתית חושבת שיש תהליכים שיכולים להתבצע

 .זה

  7,9,11גדלה בשכונה , לטענתה יש מצוקת חנייה מאוד קשה. חייבים לתת את הדעת. כמו כן נושא רחוב גאולה  – מירב עקיבא 

ואין ניקיון במקום. כמו  צ, ישנם שכנים שהשתלטו על החצרות , ישנה הזנחה  "בנושא פינוי בינוי לטענתה הנושא נדחה על ידי בג

 .כן מרכז מסחרי בקרית שרת מאוד מוזנח

מצלמת מפגעים ומעבירה למוקד לטיפול. מבחינת חנייה ישנם קרוואנים המפריעים, וכן   –אין ועד בקרית שרת   –נירה שרון 

  .תחנות אוטובוס שלא הוחלפו שנים

 ים בדיור הציבורי ואחזקת המבנים לקויה מאד חשוב לקדם את הדיור הציבורי יש הרבה תושבים הגר – דרורה כהן 

ישנה קבוצת פעילים בקרית שרת אשר עובדים בתחומים שונים לדוגמה אירועים קהילתיים כמו שוק קח   – עופרה לייכטנטריט 

תן, פעילות עם קשישים, הקרנת סרט בימי ראשון בבית ספר יחדיו ספורט אופניים, קבוצת הפעילים דואגת לשיפור מראה  

לטענת התושבים ישנה תחושת קיפוח יש המון     ונה שיפור מראה גינות ציבוריות חיזוק שייכות קהילתית שעת סיפור, סרט השכ

 .כח יש תושבים ותיקים וחדשים

 .מקיימת ארגון חסד שבועי אין לה רגע דל – רודילר  נטלי

נה נפרה אחד את השני אולי אפשר להביא  הקימה קבוצת ווטסאפ שכונתית לתושבי השכונה רוצה שבתוך השכו -  - נירה שרון 

 .מתוך זה מתנדבים

נמצא במחסן    פעילה בגמח )בלנית( מבקשת לבדוק קבלת מקום לחסדי מיכאל. גמח לבגדים יד שנייה במצב מעולה –שרית 

 עץ גדול ברחוב קצין בתנאים קשים 

שאינה מתוחזקת והחובות שנוצרו לחברת   נושא דירתה –דיירת עמידר תושבת השכונה. משתפת בסיפור אישי  –רבקה גרמה 

 .עמידר

שיפוץ   – עוס קהילתית בתחום הדיור הציבורי סיפרה על טיפולה בתחום הדיור הציבורי, מצב הדירות של עמידר   –שרית 

 .הדירות הינו באחריות עמידר

זכאי הוא משרד השיכון. מה    ו לסיוע ומי שמוגדר כזכאי לדירה א  נושא הדיור הציבורי הינו באחריות משרד השיכון –גבאי   זיוה

מי שלא מוכן לקבל   -  שקרה בעבר הוא שהיה ניתן לרכוש את הדירה. ברעננה יש מספר משפחות זכאיות ואין דירות ברעננה

ולכן המשפחות לא מאבדות     מחוץ לרעננה ממתין היות ועלות דירה ברעננה הוא יקר משרד השיכון לא קונה, יש הרבה סיבות 

 .ותאת הזכא



עם חברת עמידר לגבי שיפוצי דירות, אחד הדברים שעולה על הפרק הוא שהעירייה תיתן    ,הוקם צוות ששרית גאטס מובילה

 .תקציב ביחד עם עמידר ויתבצעו שיפוצים

יש משפחות שחייבות כספים לעמידר. כרגע לא יוציאו אותם מהבתים, יש לנו אפשרות לפנות ולייצג את המשפחות האלו ביחד  

 .שרית תהיה בקשר עם חברת עמידר לגבי כל מקרה ומקרה   ס. נושא זה יעלה בדיון עם מנכל עמידר. ברמה פרטנית"ם העוע

 הנושאים שעלו לדיון  – סיכום 

 ליקטיים וטיפול -תקשורת חשמל ותשתיות בקרית שרת 

 יד צבי -יציאה נוספת לתחבורה הציבורית מרחוב דוב הוז שכונת רסקו  

 וגינון קרית שרת ניקיון  

 ?ליווי ותמיכה בנשים עצמאיות ריכוז נתונים נירית 

 סיורים שכונות בטעם של פעם 

מומלץ לתאם פגישה עם ראש העיר והגורמים המוסמכים מעמידר כולל חבר מועצת העיר אילן כהן ממונה על    - דיור ציבורי  

 .הדיור הציבורי ברשות המקומית

 שאים לדיון למפגשים הבאים החברים מוזמנים להעלות נו 

 

 רשמה

 מזל שגיא 

   מנהלת מדור מינהל 

 


